都邦财产保险股份有限公司 车辆中行李条款

(保监会备案编号: 都邦[2009]N243号)

| 失。 | 兹经双方同意,本保险扩展承保中国地域范围内运输或临时仓储期间的行李损但是: |
|----|---|
| | (一)本扩展项下的责任不得超过每次事故及每件行李或每位客人的分限额。 |
| | (二) 在任何时候,运输工具中的财产都不能处于无人照料状态。 |
| 损失 | (三)保险人不负责直接或间接可归因于或追溯于被保险人或运输行雇员的不忠诚的 ÷。 |
| | 本保险合同保险单所载其他条件不变。 |

DU-BANG PROPERTY & CASUALTY INSURANCE CO., LTD.

Luggage in Vehicles Clause

| It is hereby agreed that this insurance is extended to cover loss, destruction or damage to the |
|---|
| luggage whilst in transit or temporarily hold in storage within the territorial limit of |
| , China provided that: |
| a) The liability of this extension shall not exceed a.o.a. and subject to sub-limit any one article/any one guest; |
| b) The luggage in the delivery conveyance must not be left unattended at all times; |
| c) The Company shall not be liable for any loss directly or indirectly attributed or traceable to the infidelity of the Insured's or forwarding agents employees. |
| This Clause is subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this policy. |